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MUDr. Tomko: 

Ďalej, sťažnosť je na nájazdníkov, opäť do klietok na severe. Veľmi ľahko sa dostanú bez 

zábran a robia tam bordel.  

 

PhDr. Čižmár: 

Čo sa týka kontajnerovísk, mesto začína riešiť ďalšiu fázu zabezpečenia týchto priestorov 

a v spolupráci so spoločenstvami vlastníkov sú realizované prvé pilotné projekty, ktoré sa 

osvedčili a v prípade montáže elektromagnetických  zámkov, čiže aj v tomto období už budú 

oslovené spoločenstvá prostredníctvom bytového podniku, resp. sprostredkovaním cez bytové 

družstvo, aby takáto realizácia nastala. Snáď aj je záujmom tých obyvateľov príslušnej časti, 

aby k týmto negatívnym javom v blízkosti nedochádzalo. Keďže práve to zabezpečenie 

separovaných kontajnerov je dôležitou podmienkou na to, aby nielen separovaný zber 

prebiehal, ale mohol sa uplatniť množstevný zber, ktorý bude odmieňať tých, ktorí tento 

separovaný zber realizujú v rámci bytových jednotiek v meste Trebišov. Takže, mesto ako 

také je otvorené spolupráci so spoločenstvami, oslovujeme aj jednotlivých správcov, resp. 

domových dôverníkov. Prvé pilotné projekty prebiehajú na úrovni mesta a zatiaľ sa 

stretávame len s pozitívnymi odozvami.  

 


